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ZAPIS Z JEDNANI VALNE HROMADY

spo1enos(i

eMan a.s.,

se sidlern U Pergamenky 1145/12, Holeovice, 170 00 Praha 7,

IO: 272 03 824,

zapsané v obchodnIrn rejstIku vedenëm Mèstskm souclem v Praze,

spisová znaka B 25330

(,,Spo$eënost”)

konanëho dne 27.6.2023 od 10:00 hod., v Kongresovém centru Praha, na adrese 5. kvëlna
1640/65, Nusle 14000 Praha 4, JinIsalonek 223 (vchod . 11).

Mgr. JiI Horyna,jako pedscda pedstavenstva Spoleënosti (,,Svolavatel”), zaháiI valnou hromadu
dne 27.6.2023 v 10:00 hod.

Svolavatel pivi1aI üéastnIky valné hromady i osoby pItornnë k zajitènI ádnëho prôbéhu valnë
hromady Spoleënosti a konstatoval, e valn hrornady se astnI enové pedstavenstva Spoleènosti
a akcionái Spolenosti, kteI jsou uvedeni v listiné pItomnch, je tvoI Pfflohu . 1 tohoto zápisu,
a dale CEO a COO Spolenosti, pan Daniel Kubov.

Svolavatel konstatoval, e na valné hrornadë jsou phiomni akcionái nebo jejich zinocnènci, ktei
svmi hlasy reprezentuji vice ne 50 % vech h1asj akcionáf Spo1enosti, a e vichni pHtomnI
akcionái mohou vykonávat hlasovacI právo.

Svolavatel konsiatoval, e je1iko stanovy SpoIenos1i vyaduji pro usnáenIschopnost valné
hromady pfItornnost akcionáñ, kteI disponujI alespoñ 50 % vech hlasô akcionô oprávnènch
hlasovat, je valná hromada Spoleénosti podle âánku 9 odsi. 6 stanov Spoleènosti usnáenIschopná.

Svolavatel dale konstatoval, c valná hrornada Spoleènosti byla ádné svolána v souladu se stanovami
SpoIenosti a s pIs1unmi ustanovenImi zákona . 90/20 12 Sb., o obchodnIch spoleënostech
a drustvech (zákon o ohchodnIch korporacich), ye znënI pozdëjIch pedpisô (,,ZOK”), pHern
pozvánka na valnou hromadu byla dne 26.5.2023 zveeInëna v OhchodnIm vëstnIku
a na internetovch stránkách Spoleènosti, konkrétnë na adrese https://www.ernan.cz/pro-investory/.
Rozhodn den pro üast na valné hromadë byl v souladu se zákonnmi pravidly stanoven
na 20.6.2023. Akcionái hyli na tuto skuteénost, jako i smysi roihodného dne, upozornëni
v pozvánce na valnou hromadu. TIm hyly splnény poadavky zákona a stanov Spoleénosti pro svolánI
valné hromady.

Ke svolanI a ani daIimu programu valné hromady Spoleènosti nehyly doposud akcionái vzneseny
ádné pfipominky ani dotazy.

Svolavatel pftëetl poad j ednánI valné hrornady:

1. ZahájenI valné hromady Spoleénosti; volba orgánü valné hromady;
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2. VzetI na vèdoniI zprávy dozorëI rady za rok 2022 a inforniacI dozorëI rady die ustanovenI

§ 54 odst. 5 ZOK;

3. ProjednánI Iádné üetnI závërky Spoleënosti za rok 2022, zprávy nezávislého auditora
o ovëIenI tiëetnI závèrky Spo1enosti k 31.12.2022 a zprávy o vztazIch;

4. SchválenI iádné ü&tnI závérky Spo1enosti za rok 2022;

5. RozhodnutI o na1oenI s hospodáIskm vsIedkem Spoleënosti za rok 2022;

6. RozhodnutI o urenI auditora pro rok 2023;

7. Závèr Valné hromady.

Svolavatel dale zrekapituloval, e akcionái pi prezenci obdreIi hiasovaci IIstky v obálce s uvedenIm
poëtu hlasü a c samotné hlasovánI hude probihat odevzdánim vyplnëného a podepsaného
hiasovaciho iIstku osobé povèené shiránIm hiasovacich lIstkii.

Svolavatel pistoupi1 k druhé éásti prvnIho bodu poadu jednánI valné hromady — Volba orgánü
valné hromady.

Svolavatel peéetl návrh usnesenI valné hromady:

Valnl hroinac/a Spoleënosti volt:

• pPedsedoti valné hroinady Mgr. Ivonu Zitrynko von HladIkovou, LL.M.;

• zapisoi’atelein va/ne hroina(ly Mgr. Michaelu SkFivánkovou;

• oi’CPovateleiii zapisu i’alné hromadv Mgr. Ivonu Zurynkovou HladIko von, LL.M.:
• osobou povëieiiou séItd,,Iin hlasé (skrutdtorem) Mgr. JifIho Horynit.

Piedseda tedy bude zároveñ ovéovateIem zápisu.

Vichni pItomnI akcioni Spoleénosti konstatovali, e nemajI v souvislosti s tImto bodern poadu
jednánI ádné dotazy, námitky éi protinávrhy.

Svolavatel konstatoval, e se nejprve hlasuje o pIpadném protinávrhu akcionáe. Uplatnilo-li kjedné
zá1eitosti svC návrhy éi protinávrhy vice akcionáiô a neuréujI-Ii stanovy poadi, v jakém se o nich
hiasuje, urèI poadI, v ném se bude o návrzIch i protinávrzIch akcioná6 hiasovat, pedseda valné
hromady, popipadë proceduialnI usneseni valné hromady. Jeliko stanovy Spolenosti neuréuji
poadI pro tyto situace, uréi pipadné poadI pedseda valné hromady. Neni-li takov návrh schváien,
hiasuje se o návrzIch svolavatelc valné hromady. Jakmile byl pedIoen návrh neho protinávrh
schválen, o dalIch protinávrzIch k tomuto hodu se nehlasuje.

Následnë hylo pistoupeno k hlasováni o tomto hodu poadu jednánI.

Svolavatel konstatoval, e pi hlasovánI o tomto návrhu byli na valné hromadë pItomni akcionái,
kteI disponuji spolcénë 1.114.100 hlasy, co pedstavuje 56,84 % vech hiasa ye Spolenosti.

0 tomb návrhu bylo hlasováno s náslcdujIcIm vs1edkem:
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Pro: 1.114.100 hiasü, tj. 100% hlasô pItomnch akcionáiô

Proti: 0 hiasti, tj. 0 % h1asj pHtomnch akcionáhj

Zdielo se: 0 hiasü, tj. 0 % hias piItomnch akcionáiO

Svoiavatei uvedi, e valná hromada zvoiila 1.114.100 hiasy, tj. 100% hlasü pItomnch akcioiiáhi
své orgány v navrhovaném sloenI.

Proti pijatému usnesenI nebyl podán ádn protest.

Poté se zvoienI élenové orgánü vainé hromady ujali svch funkcI a podékovali za projevenou düvèru.

II.

Nové zvoien pedseda valné hromady piistoupii k druhému bodu poladu jednánI valné hromady —

VzetI na védomI zprávy dozorél rady za rok 2022 a informacI dozorëI rady die ustanovenI § 54
odst. 5 ZOK.

Valné hrornadë byla v souladu se zákonem pedIoena zpráva dozori rady. Souëásti zprávy dozorec
rady je i vyjádfenI k ddné dëetnI závèrce Spoieénosti a k návrhu na rozdèlenI zisku Spoienosti die
ustanovenI § 447 odst. 3 ZOK a ke zprávë o vztazIch die ustanovenI § 83 odst. I ZOK.
ienové pedstavenstva Spoicënosti v souladu s ustanovenIrn § 54 odst. i ZOK pedern informovali
dozoréI radu Spoieénosti o piánovaném uzavenI smlouvy o pevodu podIlu ye spoieénosti Zenpianto
s.r.o., se sidiem U Pergamenky I 145/i2, Hoieovice, 170 00 Praha 7, ICO: 072 14 987, zapsané
v obchodnIm rejstIIku vedenérn Méstskni soudem v Praze, spisová znaka C 296882, (,,Zenpianto”)
o velikosti 51 %, na kter pipadá pine sp1acen vkiad do zákiadnfho kapitáiu ye vyi 510 KC, která
hyla uzavena mezi SpoieCnostI, jakoto pevodcem, a spoieCnostI eMan Innovations a.s., se sIdiem
U Pergamenky 1145/12, Hoieovice, 170 00 Praha 7, ICO: 142 60 719, zapsanou v ohehodnIm
rejsthku vedeném Mèstskm soudem v Praze, spisová znaCka B 27046, (,,eMan Innovations”)
jakoito nabyvatelern.

DozorCI rada v souladu s ustanovenIm § 54 odst. 5 ZOK podala Valné hromadC zprávu o informacIch,
které ohdreia podic ustanovenI § 54 odst. I ZOK, piCem dozorCI rada nepovaovaIa uzavenI
Smiouvy o pevodu podulu ye spoieCnosti Zenpianto za krok, kter by byi v rozporu se zájmy
SpolcCnosti, neshiedala dvody pro pozastavenI funkce CienOm pedstavenstva v souvisiosti
s uzavenIrn ve uvedené smiouvy a nezakázala uzavftnI ve uvedené smiouvy o pevodu podIlu
ye spoieCnosti Zenpianto ye smyslu ustanovenI § 56 odsi. 2 Zákona o ohchodnIch korporacIch.

K tomuto hodi.i poadu vainé hromady vznesi dotaz akcion SpoieCnosti, pan Dohransk, zdaii
ohvykie nepecIcházI zprávC dozorCI rady zprva pedstavenstva.

V odpovedi na tento dotaz pedseda valné hrornady uvedi, e zpráva pedstavenstva bude projednána
v hodu 3 poadu jednánI vainé hromady v rámci projednánI ádné üCetnI závèrky, piCem zpráva
dozorCI rady byla pedazena z dCvodu poskytnutI informacI ohiednC potenciáinIho stetu zajmui.

Vichni pItomnI akcionáfi SpoieCnosti konstatovali, e nemajI v souvisiosti s tImto bodem poadu
jednánI ádné daiI pipornInky Ci dotazy.
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Pedseda value hrornady konstatoval, e valná hromada byla v souladu se ZOK se zprávou dozorI
rady a inforinacerni die ustanoveni § 54 odst. 5 ZOK seznárnena a tyto tImto projednala, piCem
o tomto bodu jednánI se nehiasuje.

III.

Pedseda valnC hromady pis1oupil ke teL(mu hodu poadu jednáni valnC hrornady — ProjcdnánI
ádné üetnI závèrky SpoIenosti za rok 2022, zprávy nezávislého auditora o ovéienI tlëetnI
závërky SpoIenosti k 31.12.2022 a zprávy o vztazIch.

Pedseda value hrornady konstatoval, c podklady nezbytné k ádnCrnu projednáni tohoto bodu
programu byly od okamiku uveejnënh pozvánky na valnou hrornadu Spoleënosti zdarma
k nahlCdnutf v sidle Spolenosti. Vechny dokumenty hyly zároveñ puhlikovány na internetovch
stránkách Spoleënosti hp//www.eman.cz/pro-investory/ a jsou k dispozici i na zasedánI valnC
hromady Spolenosti.

Pedseda shrnul diileitd body ádnC dèetnI závêrky SpoleCnosti za rok 2022, zprávy nezávislCho
auditora o ovëfenI èetni závêrky Spoleênosti a zprávy o vztazich. ZejmCna pak akcione seznárnil
s násiedulIcfmi (idaji:

Spoleënost za etni obdobI roku 2022 dosáhla vs1edku hospodaeni (tj. p0 zdanénI) ye v3i
2.526.087,94 Kë, tcdy vykázala zisk.

Aktiva celkem (v us. K): 184.708

Vlastni kapitál ceikem (v [is. K): 59.800

Závazky celkem (v [is. K): 122.778

VsIcdek hospodaenI za (ietnI ohdohI (v tis. K): 2.526

SpoIenost povinné nechává ovéit (iéetni zivérku nezávislm auditorern. Valná hroinada SpoleCnosti
schválila dnc 7.6.2022 v souladu s ustanovenim § 17 odst. I Zákona o auditorech, volbu auditora
spoicénosti pro rok 2022, a to spoleënost Moore Audit CZ s.r.o., se sidlcm Karoiinská 661/4, KarlIn,
186 00 Praha 8, lCD: 092 75 444, zapsanou v obchodnIm rejstIku vcdenCm Méstskm soudem v
Praze, spisová znaéka C 333691 (,,Auditor”). Pedkládaná (iéetnI závérka Spoleënosti za rok 2022
hyla ovëena Auditorcrn dnc 31 .3.2023.

Auditor k üéetnI závërce za rok 2022 uvedi vrok, die kterCho üéelni závérka podáva vérn a poctiv
ohraz aktiv a pasiv Spoieénosti ke dni 31.12.2022 a nákladii a vnosii a vsiedku jejIho hospodacnI
a penénIch tok6 za obdohi konéici 3 1.12.2022 v souladu s éeskmi déetnimi pedpisy.

Spoleenostje v souladu s ustanovenim § 21 zkonaé. 563/1991 Sb., o déetnictvI, ye znénIpozdêjIch
pedpisii (,,Zákon o üëctnictvI”), povinna vyhotovit vroénI zprávu, jejIm iée1em je ucelené,
vyváené a komplexnë informovat o vvoji jejI vkonnosti, èinnosti a stávajIcim hospodá.fskCm
postavenI. Dale jc pedstavenstvo povinno v souladu s ustanovenhm § 82 ZOK vypracovat zprávu
o vztazich, která je souéásti vroCni zprávy.

K tomuto hodu poadu valnC hromady vznesl akcioná Spoleénosti, pan CopIk, trojici dotazü Se
ádostI o komentá:

1. V prvnim dotazu se akcioná dotázal na nápl6 ëinnosti spolcénosti a poác1a1 ëleny
pIedstavcnstva, zdali by lehce neokomentovali zákaznIky, jaka je jejich koncentrace,jakje
nejvétI zákaznfk a jak je jeho podli na celkovCm objemu zakázek, éi jaká je konkurence
v oboru.
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2. Druh dotaz mIfil na innost spo1enosti eMan Innovations coby investinh fond. Specificky

dotaz smèiovai na nëkoliker zvenI základnIho kapitálu o investinI akcie a dale
na pIpadné potIe se shdnénIm investorci zejmëna s ohiedem na to, e do1o k vménë
investora, spolenosti starteepo s.r.o., kterou nahradi lo EPLK.

3. PosiednI dotaz smëioval na samotnou detnI závèrku, zejména na pohleddvky, ktert jsou
vyI ne za rok 2021, aëkoliv obrat nenI o tolik vyI. DoplñujIcI dotaz smèoval na spiatnost
pohledávek z hiediska zákaznIkü a to, elm je situace zpüsobena a jestli to neff düsiedek
néjakch mirnofddnch zá1eitosti ke konci roku 2022.

Na prvnI z troj ice dotazü odpovëdël CFO a COO SpoleCnosti, pan Daniel Kubov tim,
se SpoleCnost stejné jako vichni snal cliverzifikovat své zdkaznickë portfolio, aby SpoleCnost

nestála na jednom neho na dvou klientech. Dodal overn, e stavI jako vètina suhjekti v tto brani
pedevIm na nékolika vétIch klientech. ZmInil pitom hlavniho zákaznhka, kterm je
Ceskoslovenskd obchodnI hanka, a. s., pro kterou SpoleCnost délala aplikaci CSOB Smart, a ktcrdCmi 28,3 % obratu SpoleCnosti za rok 2022. DalIm zakaznIkem je CENDIS, s.p., ktery Cml 15,6 %
z obratu. koda Auto a.s. Cml 7,5 %, PPL CZ s.r.o. 5,7 % a Volkswagen AG 4,5 %. DaiIrni jsou
EON Energie, a.s. atd.

Ped zodpovèzenIm druhého dotazu tkajIciho se spoleCnosti eMan Innovations se slova ujal pedseda
valné hrornady a pipomnCl, e strukturdlnl zmCny v dceinch spoieCnostech SpoleCnosti nejsou
pedmCtem této valné hrornady. Avak pokud budou Clenové pedstavenstva SpoleCnosti ochotnI
dotaz nad rdmec svch povinnosti zodpovCdCt, majI k tomu prostor.

ZodpovCzenI druhého dotazu se tak ujal CEO SpoleCnosti, pan Michal Koek. DCivody zrnCny
struktury spoleCnosti eMan Innovations oznaCil zajednoduché. SpoleCnik spoleCnosti starteepo, pan
Frantiek Bosti mCI die jeho slov jin zámCr, a to vloenl svého kapitalu do jinC spoleCnosli, která
mCla rovnC IPO na hurze START. Pokud jde o otázku, jak se SpoleCnosti dai nabIrat investory,
zhodnotil, e Se to daI v torn tempu, vjakém SpoleCnost chtéla. Cliern spoleCnost nehylo ,,naraisovat”
nékolik millard korun, obzv1t’ v dohC, kdy je cena penC vysokd. NCkolik desItek milionô se ale
podailo vybrat, a ty SpoleCnost vyuiila na investiCnI projekty svch dceinch spoleCnosti. NCkteré
investice SpoleCnost uzave1a, nCkde je v jedndnI — ohzvldt’ v ohiasti energetiky, kde zIskala
v minuldrn kvartdle cennCho partnera. NCkteré investice neprohChly zcela zarnernC, protoe due
diligence nebylo ukonCeno pozitivnC. OdpovCd’ uzavel tim, e SpoleCnost svë investice pravidelnC
zveejñuje na svch wehovch strdnkách.

Na odpovéd’ na druhou otázku navdzal akcioná SpoleCnosti, pan opIk, doplñujlcIrni dotazy ohiednC
ve ndkladC, kteréjsou spojeny s CinnostieMan Innovations coby investiCnlho fondu, a dale ohlednC
poCtu investorit ye fondu Ci pfedpokládaného podIlu fondu na vys1edclch celé skupiny. Zdrovcñ
akcioná poioii i otdzku souvisejlcI s fiCetnI zdvCrkou, a to konkrétnC s prosbou o komenta
ke zvyujIcIm se mzdovm nákladim.

Na dopltiujIcI otdzku k druhému dotazu odpovldal CEO SpoleCnosti, pan Michal Koek tim, e
funkCnI horizont investiCniho fonduje pfibliThC sedmilet. Doplnil, e v roce 2022 by! fond zaloen,
hyly nastaveny fidIci a kontrolni mechanismy a je zde ambice v ndsledujiclch 2-3 letech pozici
rninirnálnC znasobit. Zdroveñ ujistil, e ndklady se snaI dret co nejnie. Fond ma nyni toti náklady
pouze za nové emise akcii. Zádndjind náklady eMan Innovations nevznikaji a poCet investorüje nynI
okolo 4 nebo 5 akcionái,jedná se die jeho slov v podstatC o private equity, co byl i zdmCr, Se kterm
byl fond zakladán.

K odpovCdlm na otdzky se pipojil i pedseda pfedstavenstva SpoleCnosti, pan Jul Horyna, kter
vysvCtlil, e düvodern zaloenl eMan Innovations bylo vytvoenl dall nohy husinessu SpoleCnosti,
kter nebude postaven na zakazkovern vvoji a hude se moct rozkroCit i nëkarn dale. Pokud jde
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o otázku mzdovch nákiadi zamêstnancô, pedseda pedstavenstvaji odiivodnii tim, e IT speciaistë
jsou nedostatkov zboI, ajejich mzdovë nároky neustále rostou. Spolenost byla nucena navyovat
rnzdovë poadavky svch zamèstnancô, a to z toho dôvodu, aby hyla konkurenceschopná a zároveii
je mohia undst. Co se te mezd, SpoIenostje die jcho slov v porovnánI s konkurenci v lepim stfedu.

Na tetI dotaz ohiedné pohlcdávek SpoIcnosti odpovëdëi opët CFO a COO Spoienosti, pan Daniel
Kubov. Nárust pohledavek die nèj souvisi s tIm, c pokud dëláte pro tak obrovské spoleënosti a je
zde nëjaká situace na trhu, nape. pandemic, tak velci podnikatelé se snai situace vyuIt a jcdnodue
eeno platit trochu pozdêji, ne musi. Na druhou stranu jsou die nëj tyto spoleènosti pro Spolenost
i pro hanku zárukou toho, e zaplati, jell záieI kdy. NejvyI nárust pohledávek, a souvisi
to i s navcnim tivèrti za rok 2022, jde za spoleënostI CENDIS, s.p., kter ma v tuto chvIli znanou
ást pohiedávek p0 spiatnosti. Pro banku i pro Spoleënost to ale die nèj neni nic, co by vyvoiávaio
néjaké riziko. Je tojen otázka toho, kdy hude podnik ,,nadotován”. Zároveñ k CENDES, s.p. dopinil,
e akoliv ma Spoienost Ovèrové financovani, nenI to tak, e by za to platila aroky. Tyto poioky
jsou standardnè CENDIS, s.p. pefakturovány, coje vidét i ye vkazu zisku a ztrát.

K tomuto bodu poadu vainé hromady násiednë vznesi akcionál Spoienosti, pan Dohransk, ádost,
zdali by nëkdo z ienü piedstavenstva nemohl v krátkosti SpoIenost samotnou a její ëinnost
piedstavit.

Odpovedël pedseda pedstavenstva Spolenosti, pan Jii Horyna. Spolenost v krátkosti popsal jako
stedné-velk, relativnë vznainn software house v Ceskd repuhiice, kter se zahvá zakázkovou
vrohou softwaru pro velké korporátnI firmy. Toje zákiad byznysu Spoieënosti, která ma neustáiou
amhici rust.

Následoval daIi dotaz akcionále Spolenosti, pana Dohranského, ktei se dotazal na situaci ye
spoienosti HARDWARIO a.s., ye které Spoleënost drI obchodnI podfl 10 %. V souvisiosti s tim se
následnë zeptai i na plány Spoleénosti s timto podIiem, pIpadnë dale za jakou cenu by Spolenost
uvaovala nad prodejem podIiu.

Aëkoliv se vznesen clotaz netkai bodu poadu jednánI valné hromady, na co opét upozornil
pedseda valné hromady, pedseda piedstavenstva Spoienosti, pan Jili Horyna nad rámec
informaènich povinnosti v rarnci zodpovèzenI nékolika konsekventnich otázek odpovèdëi,
e o situaci ye spoienosti HARDWARIO a.s. toho nevI vIc ne co Ize zjistit z velejnè dostupnch
zdrojO. Akcionáe ujistil, e podIl v HARDWARIO povauje Spoleènost za standarcini aktivum
a pokud by mëla Spo1enost spoienost HARDWARIO opoutèt, jednoznanë na torn chce vydéiat
a hude akcie prodávat za takovou cenu, aby sejI investice vypiatila.

Násiedoval obecn dotaz akcionále Spolenosti, pana Dobranskëho na zptisob vedenI vainé hromady
jejim pledsedou. Konkrétnë se zeptal, e pokud by Spoienost vIoiia sviij majetek do dcefinch
spo1enostI, jestli by tim ztratil rnonost se na tato aktiva vyptavat.

Pledseda vainé hromady odpovédëi, e se akcionál me ptát nato, co souvisi s bodern poladujeclnánI
vainé hromady, co je v tomto pfIpadë kromè jiného zejména projednánI ädné üetnI závërky
SpoIenosti. Co se konkrétnë déje v dceIinych spoleénostech, oveni nenI pedmétein valné hromady.
Pokud ëlenovë pfedstavenstva budou chilE na tyto dotazy odpovIdat, tak nad rámec sv9ch povinnosti
mliou, piiëem pHpomnél, Je élenové pedstavenstva lak i p0 celou dohu této vainé hromady éinl.
Zduraznii vak, e to ale nenI jejich povinnost.

Vichni piItornni akcionali Spoieènosti konstatovaii. e nemaji v souvislosti s timto hodem poladu
jednáni ádné daiI plipomInky ëi dotazy.
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Pedscda valné hrornady konstatoval, e valná hromada byla v souladu se ZOK s ádnou ietnh
závërkou SpoIenosti za rok 2022, zprávou nezávislého auditora o ovëenI üetnI závèrky Spoleënosti
k 31. 12.2022 a zpravou o vzlazIch seznátnena a tyto zpravy tImto projednala, piem o tomto hodu
jednánI se nehiasuje.

Iv.

Pedseda valné hromady pHstoupil ke ëtvrtëmu boclu poadu jcdnánI valné hromady — SchválenI
iádné ü&tnI závérky Spoleënosti za rok 2022.

Pedseda valné hromady konstatoval, e tetnI závérka sestavená ke dni 31.12.2022 byla projednána
valnou hrornadou v rámci pedchozIho hodu poadu jednánI valné hromady a hylo konsiatováno,
e odpovIdá skuteënému stavu Spo1enosti a podává vërn a poctiv obraz pedmetu dèetnictvI
a finanénI situacc SpoIenosti.

V souladu s ustanovenIm § 421 odst. 2 pIsm. g) ZOK a Iánkein 9 odst. 7 pIsm. (f) stanov SpoIenosti
schvaluje iádnou dëetnI závërku Spoleénosti valná hroniada. Z tohoto düvodu pedstavenstvo
Spoleënosti v souladu s ustanovenIm § 436 odst. I ZOK pedIoilo akcionáüm SpoIenosti iéetnI
závérku za rok 2022 a to tak, e ii publikovalo na internetovch stránkách Spoleénosti
https://www.ernan.czlpro-investory/jako souást vyroënI zprávy Spoleënosti za rok 2022 a zároveñ
zpiIstupni1o na valné hromadë, kdeji akcioni rnëli V jejIm pribéhu k dispozici pro nahlédnuti.

Spo1cnost za iëetnI obdobI roku 2022 doséhla vsledku hospodaenI (tj. p0 zdanénI) ye vi
2.526.087,94 K, tedy vykázala zisk.

DaIIrni d1eitmi idaji z ádné detnI záverky jsou následujIcI ddaje:

Aktiva celkem (v tis. K): 184.708

ViasinI kapit1 celkem (v us. Kè): 59.800

Závazky celkein (v tis. Ké): 122.778

Vs1edek hospodaenI za UëetnI obdohI (v tis. Ké): 2.526

VroènI zpráva, jako i jejI souëisui (fdná detnI závérka, zpráva auditora a zpráva o vzuazIch), byly
publikovány na intcrnetovch siránkách Spoleënosui https://www.eman.czfpro-investoryl a rovnë
hyly k dispozici na valné hrornadé.

Na základè ve uvedeného a puh1ikovanch informacI bylo navreno valné hromadé Spoleénosti
schválit üéetnI závërku za rok 2022.

Pedseda valné hromady peéet1 návrh usnesenI valné hromady:

Vaind hroinada S1,oleé,,osti tIinto v souladu S ILcta!wveIIiFl! § 421 odst. 2 pIsin. g) ZOK schualuje
fddnoi, ééett,i zdvërku Spoleénosti za rok 2022 sestuvenou ke dni 31.12.2022, kiercI bvla ovètena
auditorem, a bere no védo,,,I e Spoleénost vykdzala zisk ye vi 2.526.087,94 Ké.”

Vichni pItomnI akcionái Spoleënosti konstatovali, e nemajI v souvislosti s tImto hodem poadu
jednni ádné otázky, námitky ëi prouinhvrhy.

Následnë hylo pistoupeno k hlasovánI o tomto hodu poadu jednán(.
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Pedseda valné hromady konstatoval, fr pfi hlasovánI o tomb návrhu byli na valné hroinadè pHtomni
akcion.N, kteI disponujI spoleénë 1.114.100 hlasy, co pedstavuje 56,84 % vech hlasi
ye Spoleènosti.

o tornto návrhu bylo hlasováno s následujIcIm vsledketn:

Pro: 1.112.600 hlas6, tj. 99,87 % hlas6 pItoninch akcion6

Proti: 0 hlasô, tj. 0 % hlas6 pItomnch akcionáf6

Zdrelo se: 1.500 h1asii, tj. 0,13 % hlasü pItomnch akcionái6

PIedseda valné hromady uvedi, c valná hromada pIijala 1.112.600 hlasy, tj. 56,77 % hlasô vech
akcioná6 Spolcénosti usneseni v navrhovaném znënI.

Proti pijatému usnesenI nebyl podán ádn protest.

V.

Pedseda valné hromady pistoupil k pátému hodu poadu jednánI valné hromady — RozhodnutI
o naIoenI s hospodáiskm vys1edkem Spo1enosti za rok 2022.

Pedseda valné hromady konstatoval, e valné hromadë Spo1enosti je v souladu s ustanovenIm § 421
odst. 2 pIsm. h) ZOK a élánkem 9 odst. 7 pism. g) stanov Spoleénosti pedkIádán návrh na rozhodnutI
o zp6sohu vypoiádánI vs1edku hospodaenI Spoleénosti za rok 2022, tedy v tomto pIpadè
o pevcdeni zisku za rok 2022 na iiëet nerozdéleného zisku minu1ch let.
Spo1enost ji pi svém IPO (vstup na trh Start Burzy cennch papIr6 Praha) ye své prezentaci
s názvem ,,Prezentacc pro investory”, která hyla take uvefejnëna na internetovch stránkách
Spo1enosti gjps:/Iwww.eman.czIpro-investory/ avizovala svüj zámér v budoucIch Ictech investovat
do ruzvoje Spoleënosti, jednotlivch projektü a pIpadnych c1alIch dceiinych spoleénostI. S ohledem
na ve uvedenC pedstavenstvo Spoleénosti navrhlo zisk Spoleénosti za rok 2022 nerozdélovat, ale
pievCst na iéet nerozdèleného zisku minulch let.

Pedseda valnC hromady peéetl návrh usnesenI valnC hromady:

Vaind hroinac/a Spoleënosti tIinto i’ souladu s ustanovenlin 421 odst. 2 pIsin. h) ZOK rojioduje
o tom, e zisk SpoleOnosti za rok 2022 ye v’si 2.526.087,94 K bode pieveden na éCet nerozdCleného
zisku mninitl’ch let.

Vichni pItomni akcionäii SpoleCnosti konstatovali, c nemaji v souvislosti s tIinto bodem poadu
jednánI ádné otázky, námitky èi protinávrhy.

Bëhem séItánI hlasô se akcioná Spoleénosti, pan Dobransk rnimo projednávan hod poadujcdnánI
valnC hrornady élen6 pedstavenstva jetë ohecnë dotázal s odkazem na rostoucI mzdovC vdajc
SpolcCnosti na to, zdali se situace na pracovnIm trhu IT ne1epi s ohiedem na pesunuti velkC spousty
IT specialistü z Ukrajiny a Bëloruska.

Na vznesen dotaz odpovëdèl pedseda pedstavenstva Spoleènosti, pan JiI Horyna tak, e se situace
hohue1 neIepI. Zd6vodnil to tim, e têchto specialist6 na trhu zas tolik neni, a pokud Se objevI,
rychie je k sobé hromadnë petáhne nëjaká velká západnI spoleénost. Reki zárovcñ, e Spoleénost
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Se snaI situaci eit i spolupracI s exotitëjImi zemëmi, jako je Vietnam, neho A1Irsko, odkud
Spolenost nedávno pivItaia ministerskou delegaci.

Akcioná Spolenosti, pan Dobransk, navázal dalIm dotazem, kter smëovai na to, jestli leny
pedstavenstva nepekvapuje, e akoiiv byl vstup Spo1cnosti na trh zcela fenomenálnI, tak do1o
k následrnSmu propadu ceny akcif. Zároveñ ekI, e vysvêtlenI, e to zpüsobila skutenost, e pan
Frantiek Bosti potehoval shromádit ekvitu na násiedn IPO, mu ncpijde pI1i dostatenë.

Na vznesen dotaz odpovëdèl pedseda pedstavenstva Spolenosti, pan JiI Horyna tcm, e pan
Frantiek Bosti, potehova1 v tu chvIli hotovost nejen pro IPO, ale i pro vyí finannI angaThvanost
vjiném aktivu vjeho portfolio. Chtèl penIze rychle a likvidita na trhu START nenI pfli vysoká,
Im Spolenosti spadla cena za akcii. Zároveñ vak dodal, e násiedné nezotavenI ceny akci( jej
rovnè pekvapuje.

Následnè bylo pistoupcno k hlasovánI o tomto bodu poadu jednnI.

Pedseda valnë hromady konstatoval, e pi hlasovánI o tomto návrhu hyli na valné hromadë pItomni
akcionáH, kteII disponujI spo1ene 1.114.100 hlasy, co pedstavuje 56,84 % vcch hiasij ye
Spoleénosti.

o tornto mivrhu bylo hlasováno s následujIcIm vs1edkem:

Pro: 1.112.600 hlasü, tj. 99,87 % hIasi pItomnch akcionátü

Proti: 1.500 hIasi, tj. 0,13 % hlasii pItomnch akcioná

Zdre1o se: 0 hlasü, tj. 0 % h1as akcionáô

Pedseda valné hrornady uvedl, e valné hrornada pijaia 1.112.600 hiasy, t. 56,77 % hIasj vech
akcionáü Spoieènosti usnesenI v navrhovanëm znënI.

Proti pijatému usnesenI nebyl podn ádn protest.

VI.

Pedseda valné hromady pistoupil k estému hodu poadu jednánI valné hromady — RozhodnutI
o urenI auditora pro rok 2023.

Pedseda vainé hromady konstatoval, e vsouladu s ustanovenIm § 17 odst. I Zákona o auditorech
ucëuje auditora Spoleënosti valná hromada. UetnI závërka Spoleènosti musI bt ovëI’ena auditorem.
UéetnI závërka Spoleénosti je souêástI vroénI zprávy podle pIIslunch ustanovenI ZU a Zékona o
auditorech. Die ustanovenI § 20 odst. 3 Zkona o auditorech platI, e provádI-li auditor povinn audit
ééetnIjednotky, která vyhotovuje vroénI zprávu,je povinen ovéfit vroënI zpravu. Die ustanovenI
§ 83 odst. 4 ZOK vyhotovuje-li ovhidaná osoha vroénI zprávu, je zpráva o vztazIch jejI soustI a
podiéhá tak ovëenI auditorem. Auditor hude ovéfovat vronI zprávu Spoleénosti za dane obdohI,
vèelnë tiëctnI závérky a zprávy o vztazIch.

Na zákiadè ve uvedeného je vainé hromadë navrhováno, aby urëiia auditorem Spolcénosti
pro áéetnI ohdohI od 1.1.2023 do 31.12.2023 spoieénost Moore Audit CZ, která je vhodnm
kandidátem,jednak s ohiedem najejI expcrtIzu v oboru, ale take dlouholetou praxi v oboru a zároveñ
je na spoleënosti nezávislá.
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Pedscda valné hromady peetI návrh usnesenI valné hromady:

Valná h,o,nada Spoleënosti tinito v souladu s ustanovenlin 17 odst. I Zdkona a auditorech urcuje
spoleënost Moore Audit CZ s.r.o., se sIdlein Karolinskd 661/4, KarlIn, 186 00 Praha 8, I(’O: 092 75
444, zapsanou v obchodnI,n rej.cth’ku vedeném Mèstsk’n, souden v Piaze, spisovd znaóka C 333691,
jako auditora Spolecnosti pro dcetni obdobI od 1.1.2023 do 31.12.2023 k provedenI pocinného
titditti.

K tomuto bodu poadu valné hromady následné vznesl akcionáI Spolcénosti, pan Dohransk, dotaz
ohlednë pana Erika Durkánë. Konkrétné se dotázal na to, jak diouho Spoleénost audituje, a rovné
na aktuálnI postavenI panI Slávikové v auditnIm procesu pod hlaviëkou spoleënosti
Moore Audit CZ s.r.o.

ZodpovezenI tohoto dotazu se zhostil CFO a COO Spolcénosti, pan Daniel Kubov, kter vysvêtlil,
e pan Erik Durkáñ se spoleénostI Moore Audit CZ s.r.o. hude Spoleénost auditovat poprvé.
Kontinuita je zde pak zachována skrze osohu panI Slávikovë, která odprodala svoje portfolio
spoleénosti Moore Audit CZ s.r.o. S ohiedem na to, e Spoleènost pravdëpodohné eká
konsolidovaná t’iëetnI závërka v pItIm race, tak Spoleénost nechtéla auditora ménit, protoe
dlouhodohá spolupráce s panI Slávikovou, která je stale souéástI auditnIho tmu, je die jeho siov
pozitivnI. Zároveñ ale pro vylouéeni ohav akcioná ujistil, e spolupráce s panI Slávikovou nenI
nikterak dlouhá, trvá toti ad té doby, kdy ma Spolcénost auditnI povinnosti, tedy 2-3 roky.

Vichni pItornnI akcionái Spoleénosti konstatovali, e nemajI v souvislosti s tImto bodern poadu
jednánI ádné otázky, námitky éï protin2ivrhy.

Následnè hylo pNstoupcno k hlasovánI a tornto bodu poiadujednánI.

Pedseda valné hromady konstatoval, e pi hlasovánI o tornto návrhu hyli na valné hromadé pitornni
akcioni, kieI disponujI spoleéné 1.114.100 hiasy, co pcdstavuje 56,84 % vech hlasü
ye Spoleénosti.

0 tornto návrhu bylo hiasovano s nasledujIcIm vs1cdkem:

Pro: 1.114.100 hlasi, tj. 100% hIasi piItomnch akcionáhi

Pcoti: 0 hlasi, tj. 0 % hlasü pItomnch akcionái

Zdre1o se: 0 hIasii, tj. 0 % hlasü pHtomnch akcionái

Pedseda valné hromady uvedi, e valná hrornada ptijala 1.114.100 hlasy, tj. IOU % hlasü pItomnch
akcionáiii Spoleénosti usnesenI v navrhovaném znënI.

Proti piijatému usnesenI nehyl podän ádn protest.

VII.

Poté ji pedseda vainé hromady pistoupii k sedmému hodu poadu jednánI valné hromady — Závér
Value hromady.
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Pedseda valné hrornady konstatoval, e hyly projednány vechny body navrhovaného poiadujednánI
valné hromady SpoIenosti, a tudI podékoval pItomnm za üëast a v 11:09 hod. jednánI valné
hrornady ukoniI.

MIsto: Praha

Datum: 12.7.2023

Jmëno: Mg/Ivona Zurynková HladIková, Jméno: Mgr. Michaela Skiivánková
LL.M.

Funkce: zapisovatel
Funkce: pedseda vaIn hromady a ovéovatc1
zapisu


